
Z A P I sN I C A
z XXl, zasadnutia OBECNf,HO ZASTUPITE.UST\ A v Cereneanoch konan6ho

dia 30. 1t. 2017.

Pritom : Starcstka obce: Mgi. Zuzana Studencov6
Poslanci: lng. Andrej Skoriia. Mgr. Iveta Oden6!ov6, Bc. Jin Drugda, Ivan
Hulir, a

iatii pritomni: Miroslava Skodov6, zamestnankyiia obce
Ing. OLga Fabov6, kontrol6rka obce

verejnost': Tihor Bmok. lng. Pcrcr Jarjab\a. Elenr Seltrkor d

Nivrh programu:

1. Otvorenie zasadnutia
2. Schvdlenie ndvrhu progmmu, uraenie zapisovatel'ky a overovatelov
z6pisnice
3. Kontrola plnenia uzneseni z predcl]adzajfcich zasadnuti OZ
4. a) navrh rozpodllL na rok 2018

b) vjber doddvatel'a rekonstrukcie kamerovdho systinru v oboi
c) zruSenie dlenstva naSej obce v ZMOPOZ

5. Inform6cie slarostky
6.R6zne

a) prispevok od obdianky obce
7. Interpel6cia poslancov
8. Z,ret

Bod 1 Otvorenie
V zmysle pozvank,v dvadsiate prvd zasadnutie otvorila starostka obce Mgr.
Zuzana Stulencovii , p vilala pritomnich poslancov OZ , kontrolcirku obce
lng.Olg. laboru z, zdme:rran(yrir obce \l.ro.laru Sko-ro' r.

Bod 2 Sch!flenie n6\rhu programu, urtcnic zaDisoyatcl'ky a overovatel'ov
zaDtsnlce
Starostka obcc konitatovala uzraSaniaschopnosa obecndho zastupitcl'stva. Za
zapisovatel ku zasadnutia obecndho zastupitel'strc skr:ostka uriila pracovnidku

obecndho uradu Miroslavu Skoriiovri , za overovatefov ziipisnice:

. Mgl. lveta OaenasovA, lvan Hulina.

Na n6vrh poslanca Ivana Hulit'tu budit overovatelia zdpisnice na konci
zastupitel'stva podpisovaf pozn6mky zo zasadnutla zastupitelstva.

Slarostka obce predloZila na schv6lenie ndvih progranru zasadnutia. Po;iadala
poslancov o predloZelie nAvrhov na doplnenie alebo znrcn,v bodov pioglamu
zasadnulia.



Starostka olrce dala nivrh na schvilenre uznesenu:
Obccna zastupitelslYo schvalLrje program XXI. zasadnutia OBECNEHO
ZASTUPITEIISTVA v C e r e n i a n o ch konan6ho diia30. 11.2017:

Hlasovanie:
Za: I Mgr. Iveta Oden6sov6, Bc. JAn Drugda, Ivan Hulina
Prot'i: 0

rial sx: 0

\epritomni: 2 Ivan Vengdn, lng. Andrei Skoriia

Bod 3

Obecna zastupitel'stvo hlasovanirn schval'uie program obecn6ho
zastupitel'slva.

Kontrola plnenia uzncscni z predchidzajiceho zastupitel'stva:
Uznesenim i. lS9l20l20l1 sa schvdlil program XX. zasadnutia OZ.
- uznesenie splnend
Uznesenim i. 160/20/2017 sa berie na vedomie kontrola plienia uzieseni.
- uztlcscnic sPlncn6
Uzncsenim i. 161/2tll2017 sa schvililo VZ\ a.2i1017 o pouZilani zdba\rci
n\ rote(nnIt\) ni uzenll ODCC I erencsn\
- uznescnjc splncnd
flznesenim i. 162120/2017 sa schvAlilo stihlasni stanovjsko prc firnru llS-l{cal
s.r.o. k pripojeniu sa na aOV aerenaan) s podnrienkami, ktord budi
konkrelizovand v s1a!,ebnom konani.
- LtziesenierozpracoYand
Uzncsenim i. 163/20l2017 sa neschvrililo zadarie pric ru vykonanie znenJ
izemn6 pl.inu obci Nlikroregio6nu Rimava a Rimavica.
- uznesenie splnend
Uzlesenim i. l6.l/20/2017 sa zobrali na vedonlie inlbimiicie starostk]:
b) podanie Ziadosti na NIV SR o poskytnutie doticie na rekonitrukclLr PZ
c) deryanie dotdcie prc DHZO Cereniany
d) rekorStrukcia kamerovdlio s!stdmu v obci
- uznesenie splnenj
Uznesenim t, 165/20/2017 sa schvdlilo vvpracovanic nolci projcktovcj
d":ur-c- -.i- r" 1-,rip,.oJn.'r< op-t.en., r . oci i<rcrrio.rS
- uziesenierozpncovani

Slaroslka oh(c dxla n:ir rh na schr ilenie uu nesenia:
Obecid zastupitelstvo bcrjc na vedomie kontrolu plncnia uzncscni
z preclch[dzaj irceho zastLrpiteLstva.

Hlrsovenie:
7^: 3 \4gr. Iveta Oden6Sor'6, Bc. Jdn Drugda, Ivan llulina
Proti: 0

adrial sa: 0

epritomn_i: 2 lh.an Vengrin. Ins. A. Skorila

Obecnd zastLrpilel'sh,o hldso\anim ber'le na vedomie kontrolu plnenia uzneseni
z predchidzajiLceho zastupitcl'stva.



Poslanec OZ Ing. A. Skonia sa dostavil na rokovanie OZ po Bode 3 a pokmdoval v rokovani
07..

Bod ,l a) N{vrh rozpoitu na rok 2018
Ndvrh rozpodtu na rok 2018 bol poslancom predloieni spolu s komentirom na

pripomienl<ovanie. baliie p pomienl(y a ich zapracovanie do rczpoatu budir
predmetom rokovania najbliziieho zasadnutia OZ. Nivrh bo1 vyvesenl
v ziikone stanovenej lchote. Nrlvrh s koment6rom na rok 20 i 8 j e v prilohe
z6pisnice.
Kontrol6rka obce odporudila zriadit' samostatni ridet na rezervni fond. ked'sa
u,,a\ I ie ualo\ n) rok )01 ,.

b) V-iber dod6yatcl'a rekonitrukciu kameroy6ho syst6mu \r obci
Starostka obce predloZila poslancom OZ dorudene 2 cenove ponuky od f. DUG
RinBvsk6 Sobota a f. Adasko group SuSany na vjber dodivatel'a na

rekonitukciu kameroviho svst6mu v obci.

Starostka obce dala n{vrh na schvrilenie uznesenial
Obecnd zastLlpitetstvo scl'rval'uje predloZenu cenovu ponuku od firmy DUG
c.r.o., ( uk,n\"rs\" Rl t2, o'a 0l Rimx\ck'i \obola, IaO: ib0l4-b2. Dla:
242t412t26

Hlasovanie:
Z^: 2. Bc. Jdn Drugda, Ivan Hulina,
Proti: 2 Ing. Andrej Skonia, Mgr. Iveta Oien6lov6
,drZal sa: 0

',lcpritomni: 0 lvan Vengrin

Obecnd zastupitefstvo z dovodu rcr,nosti hlasovania rerozhodlo.

Starostka obce dala nrvrh na schv{lenie uznesenia:
Obecni zastupitel'stvo schval'uje predloZenii cenovt ponuku od limry Adasko
prJup ..r.o.. SuSM) 0-.480 l2 Suier'). l{ U: 41,5400Uo. Dl(': 2Lr2j4-r4-rEq

Hlasovanie:

Obeond zastupitel'sLvo z dOvodu ro\'nosli hlasorania nerozhodlo.

Poslanci OZ prerokovali obidve cenovd ponuky a zahlasovali, ked'Ze nebolo
rozhodnutd z ddvodu rovnosti hlasovania. tonto bod rokovania sa presilva ra
d'alSie zastupitelstvo.
Posianec OZ Ing. Skoria v,vpracuje tabul'ku, v ktorej budu stanovend presnd
podnrienky na cenovd poruky na kamery, t6to bude zaslanii obidvom lirmem
a potom sa rozhodne.

Z^: 2 Ing. Andlej Sko ia, Mgr. Iveta Odendsovd

Proti: 2 Bc. J6n Drugda, lvan Hulina
ldri^l s^l 0

{epritomni: 0 Ivan Vengrin



c) Zruicnic ilensfia naiej obce v ZMOPOZ
Na obecnj tirad v eerendanoch prisiel list s odporuianim od Obce Necpaly
s poZiadavkou o zrulenie dlenstva naie.j obce v .,ZdruZeni miest a obci pre
vyuzivanie obnovitel'nyich zdrojov", ktordho dlenom sa stala aj naSa obec eite
v roku 2006. Ked'Ze toto zdruZenie neplni ciel', ktori mu bol stanoveni
v stanovach, navrhujil zdruZenie zruSif.

Strrostka obce dal{ nir rh nr rchr ilenie uznescnia:
Obecnd zastupitel'stvo schval'uje vystr.ipenie Obce derendany, sidlo S. Koll6ra
33n4,979 0l Cerendany zo Zdruzenia miest a obci pte vyuzivanie
obnovitel'nlich zdrojov.

Hlasovanie:
Zs.: 4 \4pr. I\erd Oaenasovd. Bc. Jar Drugda. Ir"n Hulira.

lng. Andrei Skorna
Proti: 0
t,tlrial sz- 0

{epritomnf: 1 Ivan Vengrin

Obecnd zastupitel'stvo hlasovanim uznesenie scl'wiililo.

Informdcie starostkv
a) Stretnutie s p. Dovalom a Ing. Zmitkom
Starostka obce sa stretia s p. Dovalom z Povodia Sl.mej a s Ing. Zmitkom
zo Zeleznic SR ohLadom pomoci pri \ydisteni j6rku na Zelezridnou tafou. Na
stretnuti bolo dohodnutd, Ze jdrok bude vydisleni na buduci rok.
b) Za.lanie informr(ii do domicno:rti
Starostka obce inlbnnovala poslancov OZ, ie do dom6cnosti bud[r opaitovne
zaslane informAcjc a upozomenia pre obdanov o ziikaz e vol'ndho pohybu psov
l obci, opakovani nevhodnd parkovanie 6ut na uliciach - st'aZnosti od obdanov
a dodavatefskich firmiem (qlroze komun6lneho odpadu a odMiiania snehri).
c) Kultirno-spoloiensk6 podujatia v obci
Starostka obce inlormovala poslancov o diani uvedenlicl'i akcii v mesiaci
december, na ktord ich srdedne pozvala a poziadala o pomoc pri ich
organizovani
- Mikulds 6.12.2017 v s61e Kulttmeho domu
- Vianodn6 posedenie s jubilantani diia I 6. I2.2017vsileKultirnehodomu
- Stelbnskd zAbava dna25.12.2017
- Silvester 2017 31.12.2017

Starostka obce dala n{vrh nn schvrlenie uznesenia:
Obecnd zasfupitelttlrc lre e na vedomie inlbrm.icie starosrky obcc.

Hlasovanie:
Za: 4 Mgr. Iveta Odenaiovri, Bc. JAn Drugda, Ivan Hulina,

Ing. Andrej Skoria
Proti: 0

ldriel sal 0

epritomni: lYan Vengdn
Obeclld zastupiteLstvo hlasovanim uznesenie schv6lilo.

Bod 5



Bod 6 R6zne
a) Prispevok od obtianky obce
Od roku 2014 cvanjelick6 cirkev r ierentanoch rekonsruuje evanjelicki
kostol a. v. z vlastnich zdrojov. finandnjch milodarov a dotiicie z Ministerstva
kultiry SR z programu ,,Obnovme si svoj dom" podprogram 1.1. Obnova
kultfmych pamiatok.
Z radov obdanov vznikla iniciativa na podporu propagrcie Evanjelick6ho
kostola a. v. v ierenianoch na pomoc pri ziskavani finandnich prostdedkov na
opravu kostola. Z tohto d6\,odu bolo zvolani stretnutie evanjelikov, poslancov
OZ, podnikatel'ov, zdruZeni, starostk,v obce a fotognfa.
Zdmerom bolo v),l\,orenie novej internetovej str6nk,v l-vanjelickdho koslola a.

v. v aerendanoch najeho propagdciu. Stranka by bola financovala
sponzorsk-y. Pritomni fotografvyhotovil fotografie, ktori pouzil na vytvoienie
vzorovej intemelolej shdl*y s realnymi fotografiami. Kcd'Ze i31o len
o vzorovri strankujej obsahu nevenoval dostatoinrl pozoinost', visledkom doho
bolo zld uvedenie mena evanjelickdho fardra a. v. podjeho fotografiou.
Uveden6 e-maily a lelef6nne disla boli len vzorov6/nccxistuiirce.

Zborova dozorkyia CZ Hrachovo zaslala iiadosf o podanie informicii
k uvedenej zdlezito,sti, na kto# jej bola zaslani pisomr6 odpoved'.

PaniElena Seltikov6 dia 17.10.2017 osobne dorudila Ziadosl'
o zamdenie do programu obecneho zastupitel'stva vo veci i obozn;meniir sa so

stanoviskom ,.pozvanlich er anjeliLor do nasho kosrola r' ('erencanoch"

a s l]1ojim obiiarsklm poslojom k leito udalosti. List bol zaslani poslancom
OZ na prestudovanic. Pan i Scft rkor a zrckaprtu lo\ ala ni zasadnuti OZ
doruaenli Ziadost', ktoru zobrali poslanci OZ na vedomie.

Bod 7 lnterpelicia poslancov
Poslanec Ivan Ilulina dal poziadavklr. aby v d'alSom zastupitel'slvo bol do
hlavndho bodu programu zaradeni virub topolov.
Odpovcd': PoZiadavka bude zaradend do bodu programu.
Poslar, ec Bc. Jdn Drugda sa pfa1, Ze kedy sa bude robif kanaliz6cia na
ulici Sady,6i sa s iou plinuje.
Odpoved': Vista!ba kanaliz6cie na ulici Sady si vyZaduje vypracovat'
projcltoru doLunrnLaciujej r:esen.a. Kazo) pos'ancc Ol Cerenaanr rn.r

v kompetencii doplnif bod rokovania OZ a navrhlif uznesenie k nen'ru.
Odporidan tento bod rokovania n avrhnirt' na j eho zaradenic do programu.
Poslanec Jng. A. Skorrla dal podnet na dast6 parkovanie aut na obccnej
komunikdcii. do zabrailuje pri plynulom preohodc. vsupe na vlastnd pozemky
hlavne pri strete dvooh aiut. Autd pri strete sir ntiten6 vljst'na obrubnik, io
sp6sobuje poSkodenie pneumatiky.
Odpoved': Obecnli irad zaSle upozomenia do vietkich domicnosti.
Poslanec Ing. A. Skoria sa chce informoval ohl'adom fitmy Albemas-r.o..Zc
podl'a bjvaliho starostu pina OaenASa ma1 p. MdjoS suhlas len na \.istavbu
kancel6rii a tu sa uZ rozsiruje priemyselni park.
Odpoved': Stavebnd povolenie prc firmu Albema s.r.o. s \tedajSiln sidlom P.
Dobiinskdho 1544/3, Rim. Sobota bolo vydan6 diia 1,1.1.2009. Stavebnd
povolenie, kde sa povol'uje stavba ,. Are6l filmy Albema" v dleneni:



Administrativna budova, spevnenA plocha, garez, vodovodn6 pripojka,
spla.5kov[ kanalizadni pripojka, plynov6 pripojka a elektrickA pdpojka.
V tejto veci zvolilme samostatne pracovnd stretnutie, o ktorom budeme
informovaf poslancov OZ.

Bod 8 7 ler
Starostka obce pod'akovala poslancom a pritomnim za idast' na )O(.
zastupitel'stve a zasadnutie ukondila o 21,45 hod.

Overovatelia: Mgr. Iveta Oden6sov6

Ivan Hulina

\4

Mgr. Zuzana Studencovii
starostka obce
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